



STYRELSEMÖTE

Styrelsemöte Jönköpings Brukshundklubb, 2024:7

Tidpunkt: 20 augusti 2024, kl. 19.00

Plats: Klubbstugan, JBK / Teams

Närvarande: Johan Bengtsson, Ordf., Joachim Nilsson, Karin Nygren Kind, Camilla Erixon,
Lena Nilsson, Helena Engkvist, Rebecca Roos

Frånvarande: Pernilla Freij, Ia Björk

§ 1. Johan Bengtsson, styrelsens ordförande öppnade mötet.

§ 2. Val av mötets ordförande; Johan Bengtsson

Protokollförare; Camilla Erixon

§ 3. Val av Justerare; Helena Engkvist, Lena Nilsson

§ 4. Dagordningen godkändes med tillägget Hundmässan Elmia till punkt 8. Som övriga frågor lades följande punkter till inköp av produkter, kommunlistor samt altangolvet.

§ 5. Föregående mötes protokoll samt beslutslogg gicks igenom utan justeringar.

Rapportering

§ 6. Rapportering "mailen"

Mailen gicks kortfattat igenom.

BESLUT B240820-1 Det beslutades att besvara Attilas förfrågan om utrustning med att de gärna får hyra komm.radio och revolver till en kostnad av 1 000 kronor (inkl. att de får ersätta eventuella skador).

§ 7. Ekonomirapportering

Karin gick igenom ekonomin t.o.m. juli, och vi är i linje med vår plan.

§ 8. Rapportering från ordförande

Områdeskarta; Johan har bett om ett kostnadsförslag på områdeskarta.

HUS behov av adminresurs; Helena tar kontakt med HUS för att lyssna kring vilket behov som finns.

Parkeringen; Annika kommer att göra ett arbete med att snygga till parkeringen.

SBK organisation; Avvaktar återkopplar från SBK.

Elmia Hundmässan; Vi kan få en yta under mässan för uppvisning/tävling etc. Frågan om arbetsgrupp skall lyftas på medlemsmötet.



Pågående ärenden

§ 9. Svinn från köket

HUS tar fram en instruktion för vad som gäller med vad man kan ta från köket i samband med att man är instruktör/medhjälpare.

§ 10. Sponsring av SM ekipage

Föreningen skall ta fram en tydlig instruktion/policydokument om vad som gäller för sponsring av SM ekipage.

BESLUT B240820-2 Camilla tar fram ett förslag till policydokument.

§ 11. Kostnadsförslag husvagnscamping

Johan har tagit fram ett kostnadsförslag för att åtgärda elen till husvagnsplatserna. Offerten är på cirka 30 000. Styrelsen ställer sig positiva till att genomföra arbetet, men att det genomförs nästa år och läggs in i nästa års budget.

§ 12. Ev. behov av ytterligare avtalsinstruktör

Styrelsen tycker att vi avvaktar hösten och ser hur behovet utvecklas. Styrelsen förde ett resonemang kring om att HUS skall samla alla instruktörer och medhjälpare för ett möte där man lyssnar in hur alla ser på kursutbud/utvecklingen framöver.

§ 13. Återkoppling GDPR policy

Policyn godkändes och tas vidare till SBK.

§ 14. Status sponsring

Camilla gav en kort statusuppdatering kring sponsorer till klubben.

Övriga frågor

§ 15. Inköp av produkter

Agility har lyft behovet av att köpa in bågar till Agilityn (1500 plus frakt) vilket styrelsen godkände. Lena återkopplar till Annika (som tar det vidare till Agilityn)

Behov finns av en måttstock för att mäta hundarna (hantering/kursverksamheten). Det beslutades att Lena pratar med Annika om att köpa in en måttstock.



§ 16. Altangolvet

Frågan flyttas till nästkommande budgetår men vi skall be en snickare kolla på om något behöver göras (second opinion).

§ 17. Kommunlistorna

Det finns ett behov av att någon administrerar listorna på kursdeltagarna till kommunen. Joachim kollar på hur lösningen ser ut och vad som skall registreras.

§ 17. Nästa möte är den 10 september kl 19.00, Klubbstugan JBK

Protokollet justeras;

Camilla Erixon – Sekreterare

Johan Bengtsson – Ordförande

Helena Engkvist – Ledamot

Lena Nilsson – Ledamot

Detta protokoll har justerats och godkänts digitalt och saknar därför fysiska underskrifter.